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E M L É K E Z T E T Ő           OE-RKK-DH, 96/2016 
a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2016. január 26-án tartott ülésér ől 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak : Lásd a jelenléti íven 
 
Dr. Koltai László levezető elnök megállapította, hogy a tanácsülésen a 18 szavazati jogú 
tanácstag közül jelen van 13 fő.  
Kimentette magát Kiss László, Derék Zoltán, Vargha Tímea, Füzy Zsolt. 
Dr. Koltai László  megállapította, hogy a Kari Tanács szavazatképes.  
Dr. Kisfaludy Márta intézetigazgatói szavazati jogát dr. Oroszlány Gabriella kapta meg. 
Az emlékeztető hitelesítésére felkérte Tiefbrunner Annát. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat (13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
1. Tájékoztató az aktuális fels őoktatási és egyetemi folyamatokról 
Előadó: Dr. Kisfaludy Márta 
A dékán észrevételezte, hogy a tanácsülésről sok tanácstag hiányzik. Elmondta, hogy Prof. Dr. 
Fodor János rektor egészségügyi okból lemondott posztjáról, dr. Réger Mihály látja el a feladatot 
a pályázat lezajlásáig. Új gazdasági igazgató van, Domoki Gabriella. 
Munkavédelmi feladatokkal a dékán javaslatára a karon 3 főt bíz meg a kancellár: dr. Szabó 
Lóránt az általános kari felelősi, Bodáné dr. Kendrovics Rita a kockázatkezelési, Tamásné dr. 
Nyitrai E. Cecília a méregfelelősi feladatokat látja el. 
Ebben az évben végre emelkednek a bérek, a többféle lehetőség közül az egyetem vezetése azt 
választotta, hogy mindenki kapjon emelést, kis kivétellel legalább 15 %-ot, de a nem oktató 
dolgozók esetében ez kereset-kiegészítésként jelenik meg idén, vagyis még nem épül be az 
alapbérbe, mert ennek fedezetét az egyetemnek kell biztosítani és még nem látjuk a jövőbeli 
financiális feltételeket. Az egyetem így is a kötelezőnél nagyobb bérrendezést hajtott végre, 
reméli, hogy a dolgozók elkötelezettségét munkájuk és az egyetem iránt ez növelni fogja. 
Intézményfejlesztési terv készül az egyetemen, karunknak is folyamatosan lépést kell tartani. 
Elvárások: a képzések gyakorlatorientáltságának növelése, mester- és doktori képzések 
fejlesztése az utánpótlás nevelésének érdekében, a kutatás fejlesztése, vezető pozíció kivívása 
az egyetemek társadalmi szerepvállalásának tekintetében, az egyetem nemzetközi jellegének 
erősítése. 
 
2. Februári záróvizsgák 
Előadó: Dr. Koltai László 
Dr. Koltai László elmondta, hogy a záróvizsgák (februárban összesen 16) elnökeinek 
jóváhagyása a Kari Tanács dolga. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a záróvizsga el nökök személyét (13 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás). 
 
3. Szabadon választható tantárgy a KMI-ben 
Előadó: Dr. Koltai László 
Az Oktatási Bizottság megtárgyalta az előterjesztett tárgy, a Terepi munka projekt leírását. Dr. 
Mészárosné dr. Bálint Ágnes elmondta, hogy a terepen, vizsgálatokkal töltött idő nagyon fontos 
a környezetmérnökök képzésének szempontjából, ezt a múlt félévben ki is próbálták a 
hallgatókkal egy önkormányzati környezetvédelmi megbízás keretében. 
Dr. Koltai László az előkövetelményként felsorolt tantárgyakról elmondta, hogy azokból 
bármelyik megfelel, de csak azok a hallgatók tudják felvenni az új szabadon választott tárgyat, 
akik jó eredményt értek el az előkövetelményként megnevezett tárgyból. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a Terepi munka projektek c. választható tárgyat 
szeptemberi meghirdetéssel (13 igen, 0 nem, 0 tartó zkodás). 
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4. A Kari Tanács bizottságainak összetétele 
Előadó: Pásztor Ildikó 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a bizottságokban az alábbi változásra került sor:  
 
Hallgatói Fegyelmi Tanács: elnöke Turiné Rédl Mária lett, Soósné Berecz Márta kikerült a 
bizottságból, Orcsik Gézáné új tagként vesz részt a munkában. 
Kreditátviteli Bizottság: elnöke Soósné Berecz Márta, tagjai az intézetek oktatási helyettesei, 
Tóth Gábor (KGK), Virágh Tibor (Erasmus) és újra dr. Takács Áron (MSc), aki a múltkor 
véletlenül került ki a tagok közül. 
Pr  Bizottság: Soósné Berecz Márta helyett Demény Krisztina képviseli a KMI-t. 
 
Dr. Koltai László megköszöni a bizottsági tagok és elnökök munkáját, tudva, hogy ez nem kevés 
pluszmunkát jelent a kötelezőkön felül. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta az el őterjesztést (13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
5. Egyebek 
 
Bodáné dr. Kendrovics Rita örömmel jelezte, hogy a szennyvízgazdálkodási szakmérnöki 
szakon februárban ismét elindulhat az oktatás. Két együttműködési szerződést is köt az intézet 
környezetvédelmi témában és holland-magyar közös terepgyakorlat lesz nálunk májusban 15 
hallgatóval, CEEPUS keretből. 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy január 20-án Bodáné dr. Kendrovics Rita a Magyar Mérnöki 
Kamara által adományozott „Környezetvédelmi Műszaki Felsőoktatásért„ kitüntetésben 
részesült, melyhez ezúton gratulálunk. 
Dr. Takács Áron  elmondta, hogy zajlanak a középiskolai látogatások, meglepő, hogy az elsős 
hallgatóink is milyen lelkesen segítenek a kar népszerűsítésében. 
Dr. Gregász Tibor : a székelyudvarhelyi képzés minőségéről szóló visszajelzésekről érdeklődik, 
dr. Koltai László  elmondja, hogy volt véleményfelmérés az év végén és ez alapján igyekeznek 
javítani a kifogásolt részleteken. Fájlalja, hogy a sajtóban méltánytalanul kevés hír van erről a 
képzésünkről. 
Dr. Mészárosné dr. Bálint Ágnes : külföldi megkeresést kapott az intézet: a UCLA Londonból 
küldene májusban hallgatókat és oktatókat hulladékgazdálkodási területről. Dubnával 
(Oroszország) is formálódik egy együttműködés. 
Dr. Borbély Ákos : elkészült az éves tudományos beszámolója a karnak. 
Dr. Koltai László  elmondta, hogy demonstrátort a hagyományos módon már nem lehet 
foglalkoztatni, szeptembertől tudunk majd újakat felvenni az új rendszerben. Újból módosult a 
TVSZ, kéri, hogy mindenki kövesse a szabályzat változásait. Az új kiadású diplomákon már nem 
fog szerepelni a záróvizsga minősítése. Kéri, hogy az e-leckekönyvbe kerüljön be időben 
minden, mert máshogy nem lehet továbbhaladni. Nemsokára eljön az az idő, amikor a 
záróvizsgán a jegyzőknek is számítógéppel kell dolgozniuk. 
A Keleti Karon volt egy oktató, akivel kapcsolatban több panasz érkezett, jó hír, hogy ő már nem 
oktatja  a hallgatókat, nyugdíjba vonult. 
Dr. Kisfaludy Márta: jó néhányan járnak angol nyelvi továbbképzésre az oktatók közül, köszöni, 
hogy vállalják ezt munka mellett. Szólt az Educatio kiállításról, a nyílt napokról és a záróvizsgán 
berendezett kiállításokról. 
Pásztor Ildikó: megköszönte a HÖK segítségét a nyílt napi programokon, a kollégák 
lelkesedését a középiskolai látogatások ügyében. Szólt néhány szót a csütörtöki 
portréfotózásról. 
Rosta Valéria: 9 fő MSc hallgatót vettünk fel. Kéri az oktatókat, hogy az érdemjegyek ezen a  
héten kerüljenek be a Neptunba. 
Pethő Gyöngyi:  Elismerőleg szólt az új kolléganők beilleszkedéséről a Tanulmányi Osztály 
munkájába. 
Nagyné dr. Szabó Orsolya és Korona Péterné elmondta, hogy az előgyakorlatok elkezdődtek 
az intézetben.  
Barabás Adrienn: újra lehet könyvet vásárolni, várják az igényeket. Anyagok digitalizálásával 
kapcsolatban felmerült igényhez: jobb technikai háttér és plusz munkaerő kell. A megjelent új 
jegyzetekről a könyvtár nincs tájékoztatva, pedig szükséges lenne. 
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Dr. Kisfaludy Márta  kérte, hogy az oktatók jelezzék a könyvtárban, hogy milyen új jegyzeteket 
írtak és az hol található. 
 
Dr. Oroszlány Gabriella  elmondta, hogy a felvételi tárgyak között nem szerepelnek azok a 
szakmai előkészítő tárgyak, amelyekből a könnyűipari szakközépiskolákban érettségiznek a 
diákok, ez probléma. Sajnos ez oktatáspolitikai szint, nincs beleszólásunk. 
 
Dr. Kisfaludy Márta megköszönte a részvételt és bezárta az ülést. 
 
 
 

Határozatok 
 

RKK-KT-XLIX/1/2016 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a záróvizsga elnökök személyét  (13 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-XLIX/2/2016 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a Terepi munka projekt c. választható tárgyat  (13 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-XLIX/3/2016 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a kari bizottságokról szóló előterjesztést. (13 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 

 
 

k.m.f.  
 
 
 
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Pásztor Ildikó            
 
 
 
Hitelesítette: Tiefbrunner Anna 

 


